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Samlesak for spørsmål 

Formannskapet 13.11.2023: 

Behandling: 
Forslag til oversendelsesforslag, foreslått av Ruth Mariann Hop, Arbeiderpartiet 
Formannskapet ber kommunedirektøren formelt kontakte Statsforvalteren om luktproblematikk 
fra virksomheten Miljøfor AS på Torvastad. Periodevis er luktproblemene intensive og gjør det 
utrivelig - enkelte ganger umulig - å oppholde seg utendørs. Dette begrenser livskvaliteten for 
fastboende og trivselen til besøkende. Formannskapet oppfordrer bedriften/statsforvalter til at 
det etableres lett tilgjengelige nettsider hvor publikum kan registrere avvik og luktproblematikk. 
Dette for å kunne dokumentere problemene for bedriften og Statsforvalteren. Vi ber om at 
Statsforvalteren stiller på uanmeldt tilsyn for å avklare om bedriften etterkommer lovverk/forskrift 
for utslipp til luft. 

1. Grønningen (Sp) ba om status ifm. midler som ble bevilget til Statens Vegvesen i 2020 for 
utbedring av Husøyvegen. 
Kommunedirektøren v/kommuneplanlegger Oddrun Lund svarte at det forventes at Statens 
Vegvesen lever et planforslag til kommunen i februar. 
2) Grønningen viste til spørsmålet vedrørende luktproblematikk på Torvastad og svaret til 
kommunedirektør innledningsvis, og ba om at problemstillingen ble tatt opp som sak. Et enstemmig 
formannskap stilte seg bak dette. 

Behandling: 
Nilsen (Ap) fremmet følgende fellesforslag på vegne av alle partiene i formannskapet: 
Formannskapet ber kommunedirektøren formelt kontakte Statsforvalteren om luktproblematikk fra 
virksomheten Miljøfor AS på Torvastad. Periodevis er luktproblemene intensive og gjør det utrivelig - 
enkelte ganger umulig - å oppholde seg utendørs. Dette begrenser livskvaliteten for fastboende og 
trivselen til besøkende. Formannskapet oppfordrer bedriften/statsforvalter til at det etableres lett 
tilgjengelige nettsider hvor publikum kan registrere avvik og luktproblematikk. Dette for å kunne 
dokumentere problemene for bedriften og Statsforvalteren. Vi ber om at Statsforvalteren stiller på 
uanmeldt tilsyn for å avklare om bedriften etterkommer lovverk/forskrift for utslipp til luft. 



Forslaget fremsatt av Nilsen (Ap) på vegne av alle partiene i formannskapet enstemmig vedtatt 
oversendt til kommunedirektør. 

Vedtak: 
Formannskapet ber kommunedirektøren formelt kontakte Statsforvalteren om luktproblematikk fra 
virksomheten Miljøfor AS på Torvastad. Periodevis er luktproblemene intensive og gjør det utrivelig - 
enkelte ganger umulig - å oppholde seg utendørs. Dette begrenser livskvaliteten for fastboende og 
trivselen til besøkende. Formannskapet oppfordrer bedriften/statsforvalter til at det etableres lett 
tilgjengelige nettsider hvor publikum kan registrere avvik og luktproblematikk. Dette for å kunne 
dokumentere problemene for bedriften og Statsforvalteren. Vi ber om at Statsforvalteren stiller på 
uanmeldt tilsyn for å avklare om bedriften etterkommer lovverk/forskrift for utslipp til luft. 

3) Midtun (FrP) viste til problemstillingen som ble reist i forrige møte vedrørende matutlevering for 
vanskeligstilte hvor også flyktninger benytter seg av dette tilbudet. 
Kommunedirektøren viste til at man har notert seg ned problematikken. 

4) Midtun (Frp) viste til at overgangen fra barnehage til skole kan være vanskelig for barn som har 
behov for ekstra oppfølging, og at det blir foretatt en ny kartlegging kan være problematisk da dette 
gjerne ikke blir foretatt i tilstrekkelig grad før det har gått lang tid. Han stilte følgelig spørsmål med 
hva som gjøres for at overgangen mellom barnehage og skole kan bli bedre. 
Kommunedirektør v/kommunalsjef oppvekst og kultur viste til at det ofte kan være fornuftig at en 
slik ny kartlegging foretas da det er andre premisser i skolen enn i barnehagen, men at det jobbes 
kontinuerlig med hvordan man kan få denne overgangen til å bli best mulig. 

5) Lillian Levik Løndalen (KL) viste til at det er et nytt og stort ventilasjonsanlegg i Skudenes 
ungdomsskole som ikke er koblet opp i hele bygget. Hun stilte spørsmål med hvorfor man ikke har 
tatt dette i bruk for hele skolen. 
Kommunedirektør v/kommunalsjef teknisk og miljø viste til at dette måtte han komme tilbake til til 
neste formannskapsmøte. 
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